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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Maria Ludwig  
Kerstin Brykt      
Ulrika Strömberg 
Jonas Holmberg   
Malin Jonsson 
Caroline Mannfalk 
Jonas Gröndahl  
Sven-Erik Landgren 
Camilla Malmberg 
Marlene Rovina (USS) 
 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Malin Jonsson utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Ridskolan ser ökade kostnader och ett visst vikande underlag. 

5. USS 
• USS planerar Halloweenkväll och en julaktivitet. 

6. Ekonomi 
• Nina redogjorde i korthet för ekonomin, detta på uppdrag av Mia. 
 

7. Hoppkommittén 
• Planerade hemmatävlingar v. 43 och 49. 

 

8. Dressyrkommittén 
• Inget nytt att rapportera.  

 
9. Lagkommittén 

• Ponnylagen har haft lagträff  
• PAS div 2-laget har ridit en omgång hos Klagshamns RF. Laget vann. 



Protokoll 

Styrelsemöte Vellinge hästsportförening  
26 september 2023 
Protokoll nr7 

 
 

2 | P a g e  
 

10. Anläggningskommittén  
 

• Det är fortfarande oklart när vi får tillgång till den yta som planeras att användas för 
parkering. 

• Vallarna är delvis åtgärdade, de är dock inte terrasserade som vi hade önskat.  
• Problem med ”spring” på vallarna, skyltar ska sättas upp (Nina och Kerstin). 
• Städningen på anläggningen är inte tillräcklig, i synnerhet brister i hygienutrymmen (Nina 

kontaktar Mats). 

Följande punkter är sen tidigare felanmälda:  

o Kaninhålor i massor i nya ridhuset, dörren på bortre långsidan går inte att stänga och 
kaninerna verkar ta sig in där. - Kaninhålorna åtgärdade i viss mån och dörren är 
numera stängd. 

o Det behövs ett nytt och tyngre brunnslock över brunnen mellan gymnasiestallet och 
Börjes lada. – Brunnslocket är utbytt. 

o Vegetationen runt och under handikapprampen (Lilla ridhuset) behöver rensas. - 
Vegetationen är åtgärdad. 

o Häcken vid sjukhagarna behöver klippas. - Häcken är klippt. 
o Det är sammanlagt 123 lysrör i ridhusen som har gått sönder och behöver bytas ut. - Alla 

lysrör är utbytta. 
o Djup grop vid utekiosken efter VA-entreprenad i samband med stopp i avloppet i våras, 

snubbelrisk. – Kvarstår (Nina påminner Krister). 

11. Kommunikationskommittén 
• Inget nytt. 

12. Kafeteriakommittén 
• Kylkiosken är igång för terminen och säljer bra. 

13. Evenemangskommittén 
Det saknas f.n. en Evenemangskommitté.  

• Höstaktiviteten skjuts på framtiden på grund av tidsbrist, förslag att samarbeta med USS 
kring julaktivitet i stället (Nina och Marlene samverkar). 

14. Sponsorkommittén  
• Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 

15. Övrigt 
• Hindermaterialet som har stått på utebanan ska rengöras inför nästa säsong. 
• Budgetarbetsgruppen ska ta reda på vilka formella krav det ställs på en 

föreningsbudget/verksamhetsplanering (Mia, Malin och Jonas). 
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16. Beslut 
• Styrelsen beslutade att Föreningen ska prova att sälja strumpor från Bambusa (Nina och 

Malin). 
• Styrelsen beslutade att låta Jonas G kontakta Klaravik för försäljning av  

o 1 st sandspridare  
o 1 st vält 
o 1 st bevattningsmaskin inkl aluminiumrör 

 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Malin Jonsson 
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